
Protokół Nr 30

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym RG które odbyło się w 
dniu 1 lutego 2018 r.

Posiedzenie trwało od godz. 1430 do 1530

N a posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Rosa Sławomir - przewodniczący komisji

2. Kaczmarczyk Marcin - członek komisji

3. W ójcik Grzegorz - członek komisji

4. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji

5. Klusek Ryszard - członek komisji

W posiedzeniu uczestniczyli: p. Zenon Zadrożny Zastępca Wójta, p. M arcin Szerszenowicz - 
- inspektor ds. drogownictwa.

W pkt. 1 posiedzenia uczestniczyli członkowie Komisji Gospodarczej

1. Marek Pasoń -  przewodniczący komisji
2. Grzegorz W ójcik -  członek komisji
3. Józef Sobczak -  członek komisji
4. Regina Łukasiewicz -  członek komisji

Porządek posiedzenia

1. Przejęcie dróg serwisowych przy trasie S 8.
2. Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2017.
3. Plan pracy komisji na 2018 r.

Przebieg posiedzenia.

Posiedzenie komisji otworzył p. Rosa Sławomir, powitał zebranych w  tym członków komisji 
gospodarczej, którzy uczestniczyli w pierwszym punkcie posiedzenia.

A d.l Informację na temat przejęcia dróg serwisowych przy trasie S 8 przedstawił Zastępca 
Wójta p. Zenon Zadrożny i Inspektor ds. drogownictwa p. Marcin Szerszenowicz.

Planowane jest przejecie ok. 13 km dróg serwisowych przy trasie S 8, Przejęcie dróg przez 
Gminę ułatwi przyszłym inwestorom pozyskanie zezwoleń na wybudowanie wszelkich 
mediów a tym samym przyczyni się do szybszego rozwoju inwestycji na terenie gminy.

Członkowie komisji zasugerowali aby dokonać przeglądu stanu technicznego dróg i 
prowadzić rozmowy z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad o odtworzenie 
oświetlenia ulicznego.



W dalszej kolejności przewodniczący komisji Rosa Sławomir poddał pod głosowanie 
wniosek „kto jest za przejęciem dróg przez Gminę”.

W głosowaniu jawnym  wniosek zostały przyjęty jednogłośnie 19 głosów „za”/.

Pasoń Marek 
W ójcik Grzegorz 
Sobczak Józef 
Łukasiewicz Regina -

Ad. 2 Sprawozdanie z działalności Komisji przedstawił przewodniczący Komisji. 

Sprawozdanie zostało przyjęte i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 3 Z propozycją planu pracy Komisji na rok 2018 zapoznał p. Rosa Sławomir. 

Po naniesieniu korekty, plan pracy został przyjęty i stanowi załącznik do protokołu

Klusek Ryszard...........



Plan Pracy Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy na 
2018 rok. 

I kwartał

1. Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2017.

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2018 r.

3. Sprawy bieżące.

II kwartał

1. Analiza stanu realizacji kanalizacji i oraz przebieg modernizacji i rozbudowy oczyszczalni 
ścieków

2. Informacja na temat przebiegu wodociągowania gminy.

3. Sprawy bieżące.

III kwartał

1. Informacja na temat mienia komunalnego.
2. Wnioski do budżetu Gminy za 2019 r.
3. . Sprawy bieżące.

IV kwartał

1. Analiza i weryfikacja budżetu Gminy na 2019r.

2. Sprawy bieżące.

W zależności od potrzeb będą zwoływane posiedzenia

Sławomir Rosa 
Marcin Kaczm arczyk....
W ójcik Grzegorz...........
M arcinkiewicz Andrzej 

Ryszard Klusek . 
Tomasz Rasiński



Sprawozdanie z działalności 
Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy za 2017r.

Zgodnie z Uchwałą Nr V /18/2015 z dnia 16 stycznia 2015 r. Komisja Rozwoju i Gospodarki 
Mieniem Komunalnym Rady Gminy w Dąbrówce składa się z 6 radnych.
Funkcję Przewodniczącego Komisji pełni Pan Sławomir Rosa

Członkami komisji są radni:

Pan Kaczmarczyk Marcin 
Pan W ójcik Grzegorz 
Pan M arcinkiewicz Andrzej 
Pan Klusek Ryszard 
Pan Rasiński Tomasz

Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym w okresie sprawozdawczym podejmowała 
działania w  zakresie rozwoju i gospodarowania mieniem komunalnym Gminy i składała Radzie 
odpowiednie wnioski i opinie.

W okresie sprawozdawczym Komisja zajmowała się następującymi tematami:

3 lutego 2017 r.
1. Sprawa cmentarza dla parafii Kuligów.
2. Odczytanie podań
3. Wolne wnioski
4. Plan pracy komisji na 2017 r.
5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym za rok 

2016

22 marca 2017 r.

1. Zapoznanie się z propozycją dotyczącą zmian w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia pomnika przyrody.

3. Sprawy bieżące.

10 maja 2017 r.

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie zmian w miejscowych planach

zagospodarowania przestrzennego.

2. Zaopiniowanie zmian w budżecie gminy leżących w kompetencji komisji.

3. Rozpatrzenie podań.

23 czerwca 2017 r.

1. Rozpatrzenie propozycji przejęcia przez Gminę dróg technicznych przy trasie S 8.
2. Informacja na temat wodociągowania Gminy.
3. Rozpatrzenie podań.



7 sierpnia 2017 r.

1. Przesunięcie w budżecie.
2. Zajęcie stanowiska w sprawie ulicy Serockiej w Kuligowie.
3. Plan zagospodarowania przestrzennego.

2 listopada 2017 r.

1. Plan zagospodarowania przestrzennego.
2. Rozpatrzenie podań.
3. Wolne wnioski.

18 grudnia 2017 r.

1. Odczytanie podań dotyczących projektu budżetu Gminy na 2018 r.
2. Omówienie projektu budżetu Gminy na 2018 r.
3. Różne wnioski.

Komisja współpracowała z Wójtem Gminy Radosławem Korzeniewskim, Zastępcą Wójta, 
Zenonem Zadróżnym, Skarbnikiem Gminy Agnieszką Adam, Sekretarzem Gminy Michałem 
Strzeleckim, Kierownikiem Referatu Rozwoju i Inwestycji Ireneuszem Zielińskim oraz 
pracownikami merytorycznymi wskazanymi przez Wójta.

Rosa S ław om ir............
Kaczmarczyk M arcin..
W ójcik G rzego rz ........
M arcinkiewicz Andrze
Klusek R yszard  t .
Rasiński T o m asz .........


